
Information från styrelsemöte 2023-10-30 

 

• Utvärdering av städdagen: Vi fick mycket gjort och det var som vanligt god uppslutning! 
Äppelträden vid södra parkeringen får stå kvar så länge efter protester från medlemmar, de 
beskärdes lite nu istället för att huggas ner. 

• Lekplatsprojektet fortskrider, lekplatsgruppen har haft två planeringsmöten angående 
utformningen och ska nu ta in offerter för markarbetet. 

• Hörnet på södra sophuset är åtgärdat. Den planerade installationen av ventiler i garagen 
avblåstes dock i sista sekund då flera sakkunniga medlemmar i föreningen informerade om att 
det inte behövdes eftersom det finns en ventilationslist i garagen. 

• Vi får ofta frågor/synpunkter om parkeringsplatserna på gatan, vi tänker ta upp detta för 
diskussion på nästa årsmöte. Så länge påminner vi om att alla radhus har tillgång till en 
parkeringsplats var. 

• Momsregistreringen av föreningen är på gång. 

• Nästa styrelsemöte är 7/12. 
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